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SKOLEBESTYRELSESMØDE      KRABBESHUS HELDAGSSKOLE 

 

Mødedeltagere:  Katharina S. Hammer (KSH)     
 Christina L. Harring (CLH)    
 Pia Juhl (PJ)     
 Erik Linderoth (EL) 
 Marianne Ask (MA) - afbud 
 Jørgen Søndergaard (JS)  
 Birgitte Haahr (BIH)      
 Karen Bjerregaard Poulsen (KP)     
 Susanne Ramsdahl (SR) - afbud 
 Rita Bjerregaard (RV) 
 Simon Fester Thaysen (SFT) 
 Jakob Holten Olsen (JHO) 
    
Mødedato:  7. marts 2022 kl. 19:00 i pædagogisk værksted, Strandvejen 11. 
 
 

                Emne                                Referat 

1. 
 
 

Siden sidst 

• Det foreslås, der nedsættes et 
udvalg til, at kigge på det 
udsatte punkt vedr. hjemmeside 

• Orientering om kørsel 

• Bestyrelsens sammensætning 
 
 
JHO 

Hjemmesiden 
KSH laver hjemmesidetjek af bestyrelsesdelen 
 
Kørsel 
Der er ønske om en mere fleksibel kørselsordning 
i ferierne. Eleverne behøver ikke at følge deres 
”skoletid”. Der skal tages udgangspunkt i 
elevernes behov.  
Der er problemer/udfordringer med variabel 
taxa, taxaer, der ikke kommer. 
På Dalgasallé fungerer taxaordningen.  
 
-JHO tager ønsket med videre til forvaltningen. 
-Der ansættes en adm. medarbejder, som kan 
koordinere taxadelen.   
 
Bestyrelsens sammensætning 
Medarbejderrepræsentanter. pr. 1/8-22 
Karen (Lærer/Strandvejen) 
Rita (Lærer/Dalgasallé) 
Tina (Pædagog/Strandvejen) 
 
Supp.  
Sanne (Pædagog/Strandvejen) 
Lena (Lærer/Dalgasallé) 
Lone (Pædagog/Strandvejen) 
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2. Økonomi 

• Status økonomi og budget 22 

• Budgetudvidelsesønske elever 
på reduceret skoletid 

 
 
JHO 

Status og budget 
Orientering 
 
Budgetudvidelsesønske 
Reduceringen i tildelingen pga. reduceret skoletid 
svarer til tre stillinger.  
Udfordrende, når en elev ønskes op i tid. 
Muligheden for undervisning online drøftet.  

3. Ny organisering 

• Status 

• De næste skridt 
 
 

JHO 

Status og næste skridt 
Fire klasser flytter fra Standvejen til Dalgasallé. 
Der er lavet en tidsplan for de fysiske 
rammer(bilag).  
 
Personalet har på internatet kigget på 
forudsætningerne for at 
sammenlægningen/flytningen kan lykkes.  
JHO har briefet BFU om, at der vil komme en 
anmodning om strukturmidler.  
 
Bekymring for, om de fysiske rammer kan være 
på klar til august.  
Der er taget kontakt til de elever, som er visiteret 
til næste skoleår med henblik på 
klassedannelsen. 
 
JHO har henvendt sig til forvaltningen med 
ønsket om at få tilbagerullet den besparelse, der 
blev lavet ved at samle Slotsgade på Krabbeshus 
(ca. 250000) 

4. Forældremøde og Skolebestyrelsesvalg 

• Program 

• Input til formandens beretning 

• Gennemgang af valgprocedure 
 
 

JHO 

Program 
1) Aktuelt + spørgsmål/JHO 
2) Formandens beretning/KSH 
3) Valg  
 
Input 
Ønske om, at nye medlemmer vil være med til at 
samle kulturen 
 
Valgprocedure 
Orientering 

5. Vinterlege og Resenfest 

• Skal elever fra Klubben 
skovbrynet fortsat tilbydes 
deltagelse i vinterlege 

• Skal Resenfesten 2022 
gennemføres, eller skal der 
kigges på andre måder at 
finansiere dele af turen på. 

Vinterlege  
Opbakning til, at eleverne fortsat tilbydes 
muligheden.  
 
Resenfest  
Aflyses.  
Der skal kigges på, hvor eleverne kan samle 
penge ind til turen. 
 

http://www.vinterlege.dk/
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• Skal der kigges på elevers 
deltagelse i lejrskole generelt? 

JHO 

Elevers deltagelse i lejrskoler generelt 
Sættes på et punkt på et senere møde 

6. Skoleårets planlægning 

• Status visitation 

• Tidsplan 

• Skolens principper for 
klassedannelse 

 
 

JHO, SFT 

Status visitation 
Standvejen: 16 elever ud og 13 elever ind (fem 
skolestartere) 
Dalgasallé: to elever ud og to elever ind (to 
skolestartere) 
 
Tidsplan 
Klassedannelsen tilstræbes at være på plads d. 
19. maj. 
 
Principper  
Vigtigheden af principperne og forståelsen af de 
udfordringer, som de giver drøftet  
 
 

7. Kort nyt fra skolen  

• Medlemmer til 
ansættelsesudvalg 
afdelingsleder Dalgas Alle 

• APV orientering 

• Mm. 
 

 

JHO 

Ansættelsesudvalg 
Forældrerepræsent JS 
 
Tidsplanen for ansættelsesprocessen lagt som 
bilag. 
 
APV 
Orientering 
Positivliste og handleplan lagt som bilag 
 
MM 
Krabbeshus har deltaget i elevrådsparlamentet. 
Stor succes, skolen fik tildelt flere midler, end de 
tidligere har fået tildelt.  
Flot artikel med skolens deltagende elever. 

8. Evt. 
 
 
 

Næste møder: 

• 28. april 

• 8. juni (Bespisning) 

 

https://krabbeshus-heldagsskole.aula.dk/sites/krabbeshus-heldagsskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Principper%20for%20skolens%20drift.pdf

